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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL
NORD

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DEL NORD DEL DIA 30 D'OCTUBRE DE 2018

En l´Alcaldia de Carpesa, Plaça del Poble nº 4, a les 19 hores del día 30 d´ octubre de
2018,davall la Presidéncia de la Sra. Consol Castillo, i amb la presencia de la Vicepresidenta
Sra.Neus Frábregas, es va reunir en sessió ordinaria, el Consell de Districte de Pobles del Nord
ambla assitència dels components del mateix, pel Grup Compromis Sra. Tamara Martínez López,
Sr.Carles Verdeguer Molins y Sr. Josep Duart Tortajada, pel Grup Socialista, Sra. Enriqueta
Llopis Cunyat y Sr. José Ramón Jimenez, pel Grup Popular Sr. Victor Pons Roger, Sr. Rafael
Roca Orts y Sr. Eduardo Vicent Martín, pel Grup Ciutadans Sr. Saul Castello Ros y Sra Marisa
Epila Badía , y pel Grup Valencia en Comu Sr Jhon Orozco Cortés.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació de l´acta de la Sessió anterior de data 17 de juliol de 2018

Pregunta la Sra.Presidenta si algún membre del Consell vol formular alguna modificació o
aportació a l’acta de la sessió anterior.

No havent-hi cap observació, s’aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior pels
vocals del Consell Municipal de Districte.

 

 

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe Presidència del Consell

La Presidencia del Consell pasa a informar de les següents cuestions

A.- Designació de vocals titular i suplent del grup politic Ciudadanos.

Mitjancant resolució d'alcaldia s'ha procedit a designar com a vocal titular i suplent
respectivament, del grup municipal ciudadanos a el Sr Miguel Picher Martínez i a la Sra Marisa
Epila Badía, incorporantse a la present sesió com menbre del Consell el Sr.  Miguel Picher
Martínez.

B.- Funcionament de la Junta.

Respecte al funcionament de la Junta Municipal des de la seua possada en marxa en abril
de 2018, cal indicar que s’han tramitat 176  expedientes de obres, llicencias tipus 2, declaracions
responsables, comunicacions previes i continedors d’obra, i activitats inocues dels cuals 39 son
de Pobles del Nord i els restants corresponen a les demes  Juntes de  la Ciutat.

Aixi mateix al Registre d’entrada en la Junta   fins ara s’han registrat 643 instancies
dirigides als distints servicis i arees municipals, i altres administracions públiques,  registre que
ha evitat el trasllat dels usuaris fora del área de geográfica de la Junta.

Per altra banda s’han sol·licitat vía registre de la Junta certificats d’empadronament, tot i
que la junta no dispossa dàquest servici, tan sols estem tramitant lapeticiò dels certificats i
remetenlos vía correo ordinari o electrònic el esmentats certificats, aixi mateixa s'han sol.licitat
duplicats de rebuts de impostos i altres gestions via internet.  I informació als ciutadans  respecte
a tramits d´ayudes, subvencions, etc..
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En la Secretaria de la Junta s’han ates consultes especializades en materia
urbanistica,posibilitats de realitzar obres i actuacions en entorns protegits,  obertura d´activitats,
etc.

C.- DECIDIM VALÈNCIA

Despres de les votacions ciutadanes han segut aprovats els següents proyectes:

BENIFARAIG:

.-Dotació d´equipament per a l´edifici municipal El Casino    Vots 93 Cost  36.121 €

.-20 taules plegables de maleta per a Benifaraig Vots 89 Cost   2.500 €

.-Dotació d´equipament musical per a l´edifici municipal El Casino Vots 34 Cost 9.000 €

BORBOTÓ:

.-Ampliar zona de Juegos Infantil en 3ª Fase Parque Juan Bautista Pastor  Vots 64, Cost
35.306 €

CARPESA:

.- Adquisició taules pegables de maleta  Vots 60, Cost 2.500 €

.- Pacificar el transit en Avinguda Palmaret de Carpesa Vots 53, Cost 26.500 €

.- Dotació d´elements de sala d´actes i exposicions Vots 42, Cost 27.112 €

POBLE NOU:

.- Cinturó ciclista als Poblats del Nord i València Vots 25, Cost 5.000 €

.- Adquisició de taules plegables de maleta i l'adquisició de mobiliari per a l'Alcaldia amb
motiu de les festes tradicionals i patronals. Vots 17 Cost 35.938 €

CASES DE BARCENA:

.- Adecuación parcela trasera nueva Alcaldía  Vots 46, Cost 19.922 €

MAHUELLA:

.- Reasfaltado camino Masalfasar en Mahuella y cuidados jardinería Vots 3, Cost 6.976 €

MASSARROJOS:

.- Millora sistema megafonía  Vots 85, Cost 12.000 €

.- Monument a En Micolau Primitiu Vots 75, Cost 4.000 €
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.-Urbanización de la Plaza del Soñador Vots 59, Cost 86.810 €.

D.- Asignació presupuestaries próxim any.

Per primera vegada l´any que ve, la asignació pressupuestaria   per a cada Junta   podra
gastarse per cualsevol grup de treball,   no nomes pel grup de activitats culturals com fins ara. 
Aixo suposa un esforç de planificació ja que en el primer Consell de l´any de gener es necesari
aprovar les despeses y haurá de estar ja decidit el repartiment dels diners entre els grups. Encara
no se sap la cantitat assignada a cada Junta peró es preveuen 12.656 € per als Pobles del Nord,.
Es necesari abans de finalitzar l´any tindre clar el repartiment, de acuerdo con unos criterios
establecidos . Por lo que cada grupo deberá realizar propuestas y , posteriormente en una reunión
entre los coodinadores de los grupos y la Presidencia,se realizara la signación definitiva del total
del presupuesto.

E.- Intervencions veïnals.

És important que quan la ciutadania fa una pregunta per al consell de districte, determine
bé la pregunta que vol fer per facilitar la resposta al servei corresponent, indicant clarament la
pregunta, especificant si es refereix a un lloc determinant, indicant-ho bé. A mes a mes es recorda
la necesitat d´aportar correu electrónic i/o telefon.
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##ANEXO-1663718##
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##ANEXO-1663738##
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##ANEXO-1663740##
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##ANEXO-1663742##



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 D'OCTUBRE DE 2018 18



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 D'OCTUBRE DE 2018 19

##ANEXO-1663835##
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Vicepresidència Neus Fàbregas, Informa sobre la elaboració d’un protocol d’activitats de
la Junta Municipal per a visivilitzar millor les juntes i les activitats i unificar criteris i un marc
que siguen igual per a tots

Per al 2019, el que s’ha acordat per part de les presidències es que el pressupost de les
activitats seràn per a tots els grups de treball de la Junta de Districte.

El protocol es tracta de:

1.- Fins a desembre el vocals i coordinadors de cada grup han de proposar les activitats per
l’any vinent per a què el Consell puga aprovar totes les activitats al gener.

2.- Els coordinadors i coordinadores de cada grup, animador i animadora que li pertoca a
cada districte i la presidència de la junta de districte consensuaràn les activitats i decidiràn quines
activitats es realitzaràn.

3.- Al començament de cada trimestre s’ha de tindre clar les activitats per a què des del
servei de descentralització i els grups de treball es puga fer tota la difusió.

4.- El criteri a seguir serà el econòmic, el d’interés general i el de perspectiva de gènere

5.- El pressupost no es només per a activitats culturals sinò que està obert per a altres tipus
d’activitats com les de benestar social i les d’urbanisme.

Per a l’any 2019 es disposa d’un pressupost de 12.656€ per a totes les activitats de Pobles
del Nord.

Intervenció de la Presidència: era una demanda d’altres grups de treballs que se’n eixien
del perfil de cultura i esta es una manera d’obrir el ventall. No es farà una divisió d’activitats als
distints pobles sinó que són activitats d’interés per a tots els pobles.

Anima als coordinadors i coordinadores dels grups de treball a reunir-se en breu per a
proposar les activitas.

 de la Presidència Consol Castillo.Intervenció

Informa que si hi ha alguna proposta de persones que no formen part d’un grup de treball,
que la pot adressar als coordinadors i coordinadores.

INTERVENCIÓ D’UNA VEÏNA (EVA)

Alega que per a què siguen oberts, han de funcionar perquè encara hi han grups de treballs
que encara no els han convocat.

INTERVENCIÓ DE LA PRESIDÈNCIA.
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Se li contesta per part de la Presidència que pren nota i que una de les finalitats es que els
grups de treball funcionen i que una de les coses a millorar es la comunicació.

el protocol d'organització d'activitats per a l'any 2019 dels grups de treball del consell de districte
es:
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##ANEXO-1663766##
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##ANEXO-1663754##
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3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Propostes dels Grups de Treball

 

 

 

 

 

 

 

No hay informes de los grupos de trabajo.

4 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000259-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal del Grup Municipal Ciudadanaos Saúl Castelló en nom seu, i en el
del Grup Municipal en relació a l'estat d'immobles i instal·lacions municipals.
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Moció que presenta el vocal del Grup municipal ciudadans Saúl Castelló en el seu nom i en
el del grup municipalen relació al estat dels inmobles e instal.lacions municipals.

Defén la moció: Marisa Epilia Badía, vocal titular del grup municipal ciudadans del consell
de districte de Pobles del Nord:

En diciembre de 2017 acabó el plazo del Real Decreto Legislativo 1/2013 de 29 noviembre
por el que por el que se aprueba el Texto Refundido de la Ley General de derechos de las
personas con discapacidad y de su inclusión social. Ahora mismo, el gobierno municipal tiene
pendiente edificios e inmuebles municipales por adaptar de los que se detectaron en la auditoría
de enero de 2017 como no accesibles o mínimamente accesibles.

Este ejemplo visible de la falta de accesibilidad, es un indicador complementario del nivel
de deterioro, falta de correcto funcionamiento, falta de mantenimiento, falta de limpieza, o
incluso en según qué casos, abandono de los inmuebles y equipamientos de propiedad municipal,
tanto en su interior, como en sus alrededores o accesos.

Desde este grupo municipal de esta junta de distrito estamos también preocupados por el
abandono de los recintos e instalaciones deportivas. El deporte es fundamental hoy en día para la
sociedad, y debemos velar para que las personas que lo practican en instalaciones municipales lo
hagan en las mejores condiciones posibles.

A continuación se indican fotos y/o detalles de los aspectos detectados:

1.-DOTACIONES DEPORTIVAS

Trinquete de Borbotó:

 Wc´s inaccesibles para personas con diversidad funcional.
 Falta de mantenimiento de la pista y elementos aledaños.

 

2.- VÍAS URBANAS

Repintar la señalización horizontal en toda la pedanía de Borbotó, especialmente en calles
en las que resulta un estado alarmante:

  Plaza Moreral.
  Calle marqués de Laconi.

Asfaltar y reparar, en Borbotó, levantamientos de calzada ocasionados por raíces de la
vegetación adyacente:

  Plaza Moreral.
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Por todo lo expuesto, el vocal que suscribe presenta las siguientes propuestas de
acuerdo:

 

PRIMERA. Que desde esta Junta de Distrito Municipal se inste a la Fundación
deportiva municipal para la subsanación en el menor plazo posible las deficiencias
detectadas en las instalaciones deportivas que se han descrito en esta iniciativa.

 

SEGUNDA. Que desde esta Junta de Distrito Municipal se inste a los servicios
correspondientes para resolver la problemática señalada en señalizaciones y asfaltado.

 

APROVAT

Marisa Epilia Badía vocal titular del grup municipal ciudadans del Consell de districte de
Pobles del Nord, defensant la moció:

1.1.- En diciembre de 2017 acabó el plazo para poner en práctica la ley de los derechos de
las personas con discapacidad y de inclusión social, eso significa que los edificios e imuebles
municipales tienen que adaptarse y tener las facilidades para las personas que tienen
impedimentos.

1.2- Deporte. En Borbotó, en el trinquete, los cuartos de baño siguen siendo inaccesibles
para las personas con esta problemática. En el trinquete hay otros problemas como el
mantenimiento y la valla que está en mal estado

1.3.- Señalización y asfaltado de las calles, concretamente en la plaza Moreral habría que
asfaltar y señalizar correctamente y en la calle Marqués de Laconi que se vuelva a repintar la
señalización para que no haya ningún problema para circular

José Ramón Jimenez, vocal titular del grup socialista del Consell de districte de Pobles del
Nord, realitza la seua intervenció:

En referencia al trinquete, desde la fundación municipal se es consciente de las necesidades
de la instalación, tanto es así que desde abril de 2018 ya se redactó un proyecto que mejora y que
comprendía la instalación de aseos públicos en la planta baja mejorando así la accesibilidad de la
estancia. Actualmente se está a la espera de recibir los fondos económicos de Diputación por lo
que cuando se reciban se acometerán las obras.

Movilidad. El Ayuntamiento tiene programado un plan y actúa sobre el plan.

Plaza Moreral. Hace dos años ya se reparó y que se está de acuerdo.

Sotmés a votació la moció:S'aprova per unanimitat.
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5 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000258-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal del Grup Municipal Ciutadans Saúl Castelló en nom seu, i en el
del grup municipal sobre tancament del “After” cases de Bárcena.

PREGUNTAS:

1.- ¿Pueden darnos datos sobre las denuncias previas que habían realizado los vecinos
hasta su cierre? Adjunten detalles y datos de las denuncias.

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

1.- Pueden darnos datos sobre las denuncias previas que habían realizado los vecinos hasta
su cierre? Adjunten detalles y datos de las denuncias.

No constan denuncias en la Unidad de Distrito correspondiente de la Policía Local de
València.

6 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000258-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal del Grup Municipal Ciutadans Saul Castelló en nom seu, i en el
del Grup Municipal sobre "Xiprer enmig del carrer asfaltat en Borbotó".

PREGUNTAS:

1.- ¿Cómo va a quedar definitivamente resuelto este asunto de la calle Juan Baustista
Pastor de Borbotó?

2.- ¿Por qué se ha producido esta situación? Aporten detalles.

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PER SAUL CASTELLÓ EN
NOM DEL GRUP CIUTADANS AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

El xiprer està protegit. S'ha realitzat un escocell i s'ha peatonalizado la zona amb bol·lards.
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7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000258-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal del Grup Municipal Ciutadans Saul Castelló en nom seu, i en el
del Grup Municipal sobre el Pla contra inundacions.

PREGUNTAS:

1.- Solicitamos copia del Plan contra Inundaciones que afecte a las pedanías de Poblats del
Nord, o que se remita copia digital a cualquiera de los correos electrónicos de los vocales de este
grupo o al mail: ciudadanosvalencia@valencia.es.

2.- ¿Pueden hacer una valoración de la afectación a los poblados de esta Junta de Distrito
en caso de situación catastrófica en supuesto de riada, desembalse o rotura de la presa más
cercana a la ciudad y los pueblos? Solicitamos copia del informe técnico en el que se base esa
valoración.

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

1.- Solicitamos copia del Plan de Inundaciones que afecte a las pedanías de Poblats del
Nord, o que se remita copia digital a cualquiera de los correos electrónicos de los vocales de este
grupo o al mail: ciudadanosvalencia@valencia.es.

El PAM RI se encuentra a disposición general en la intranet municipal en la dirección: 
Documentación Corporativa/Unitat de Prevenció i Protecció Civil. Departament de
Bombers/Plans d’Actuació Municipal/Pla d’Actuació Municipal Davand el Risc d’Inundacions
2018.

2.- ¿Pueden hacer una valoración de la afectación a los poblados de esta Junta de Distrito
en caso de situación catastrófica en supuesto de riada, desembalse o rotura de la presa más
cercana a la ciudad y los pueblos? Solicitamos copia del informe técnico en el que se basa esa
valoración.

El Plan Especial ante el Riesgo de Inundaciones de la Comunidad Valenciana (PEICV)
considera que el término municipal de València tiene un RIESGO ALTO, en cumplimiento de lo
dispuesto el Ayuntamiento elabora el correspondiente Pla d’Actuació Municipal davant el risc
d’Inundacions (PAM RI).
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8 RESULTAT: CONTESTAR EN PRÒXIMA SESSIÓ
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000258-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal del Grup Municipal Ciutadans Saul Castelló en nom seu i en el
del grup Municipal sobre Velocitat d'internet en Benifaraig i Poble Nou.

PREGUNTAS:

1.- ¿Tienen algún tipo de actuación pensada o plan para poder hacer desde el
Ayuntamiento de Valencia de nexo de unión o agente dinamizador con las compañías de
Telecomunicaciones para que se resuelva el problema de la velocidad de acceso a Internet en
Benifaraig y Poble Nou? En caso afirmativo, detallen.

2.- ¿Tienen los mismos problemas a nivel de instalaciones municipales en estas
poblaciones o los tienen subsanados ya? En caso de tenerlos subsanados, detallen las actuaciones
que se han llevado a cabo, cómo lo han gestionado y si se hará extensible al resto de los
habitantes de los pueblos afectados.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000258-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal del Grup Municipal Ciutadans Saul Castelló en el seu nom, i en
el del Grup Municipal sobre l'Incendi entre Carpesa i Poble Nou.

PREGUNTAS:

1.- Solicitamos se detalle el origen del incendio y el posterior hallazgo de un almacén de
ropa y otros enseres.

2.- ¿Han averiguado o tienen datos sobre la legalidad o no de ese almacén?

3.- ¿Se ha hecho alguna pesquisa policial, o de otro ámbito, posterior con objeto de aclarar
la situación o, en su defecto, con objeto de evitar que esta situación vuelva a ocurrir?

4.- ¿Se ha impuesto algún tipo de sanción a los dueños del local? En caso afirmativo,
detallen sanciones y motivos.

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

1.- Solicitamos se detalle el origen del incendio y el posterior hallazgo de un almacén de
ropa y otros enseres.

Dada la formulación de la pregunta, en la que no se indica ni dirección ni fecha del
incendio, no se puede dar respuesta fehaciente. 
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En todo caso respecto al detalle de origen del incendio, indicar que el Departamento de
Bomberos del Ayuntamiento de València carece de funciones de investigación de incendios.

 

En las restantes preguntas nos remitimos a lo expuesto en la primera.

10 RESULTAT: CONTESTAR EN PRÒXIMA SESSIÓ
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000258-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal del Grup Municipal Ciutadans Saul Castelló en el seu nom, i en
el del Grup Municipal, sobre Incendi entre Execució d'Inversions en Poblats del Nord.

PREGUNTAS:

1.- ¿Pueden darnos detalles del estado actual de la ejecución de inversiones en cada una de
las poblaciones del ámbito de esta Junta de Distrito? De aquellas inversiones no ejecutadas al
100% aporten detalle del nivel actual de ejecución y previsión de terminación o no en 2018.

2.- Solicitamos detalle de todas las partidas presupuestarias de 2018 de todos los conceptos
de inversión o gasto relativas a cada una de las poblaciones del ámbito de esta Junta de Distrito y
el detalle del nivel de gasto o de ejecución actualizado.

11 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES.

12 RESULTAT: CONTESTAR EN PRÒXIMA SESSIÓ
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS.

Un veï alega que no es va enterar de la convocatòria de la Junta de Districte perquè no es
va haver cap bando o no es va poder entendre la megafonia.

RESPOSTA DE LA PRESIDÈNCIA, Consól Castillo, concejala de l'ajuntament de
València.

Pren nota per a que la propera convocatòria es farà un bando perquè quan mes gent vaja a
les juntes és millor.

La Presidènca comenta que una de les coses que es va proposar quan es fa fer la creació de
les juntes de districte es que en la mesura de lo possible que totes les juntes no es fassen en el
mateix poble per facilitar l’accés del poble en que es reatliza.

S’ha de fer un bando, s’ha de notificar a la població que es va a fer la junta i em
compromet com a presidenta que la propera convocatoria s’anunciarà a través de un bando, a
través de les xarxes o els mitjans que tingues les alcaldies per a publicitar la convocatoria
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Intervención de otro vecino CARLES ROS MARTI PRESIDENT DE L’ASSOCIACIÓ
MUSICAL DE CARPESA

Alega que s’estan preocupant dels reis mags quan vivim a un estat aconfesional, els pares
que vulguen donar lènsenyament cristià, catòlic, musulmà, que es preocupen del seus fills, No ho
enten que el Ajuntament es faça càrrec d’aixó.

Una altra cosa es que fa dos anys que hi ha una plaga de mosquits, que els veíns no poden
eixir al pati de casa, y ningú es preocupe de aixó, lo ha dit alguna vegada però no ha tingut
ninguna resposta.

INTERVENCIÓN DE JOAN ESTELLES ANDRES, ALCALDE DE CARPESA

Sempre que s’ha rebut alguna queixa relacionat amb mosquits, s’ha cridat al Control de
plagues i enguany han fet fins a quatre controls. Moltes queixes de veïns eren perquè es dia que
eren mosquits trigre. Han vingut i me van dir el Control de plagues que no es mosquit tigre, tal i
como al.legaven els veins. Ací tenim una varietat endémica de mosquit que està associada al
Palmaret, que esa és la que cíclicament es reactiva, i cada vegada que s’ha reactivat, ha cridat al
Control de plagues i han fet el que s’havia de fer. Desde l’Alcaldia ha de dir que s’ha fet tot i s’ha
respost immediatament cridant al Control de plagues i demanant que es fera la actuació pertinent
i s’ha fet, pèro cíclicament se reactiva.

INTERVENCIÓN VEÍ

On viu s’han implantat uns arbres que solament s’han podat una vegada en 23 anys, que la
poda es necessaria per als arbres perquè creixen millor, més sans, no es pudreixen branques. En
la porta de la meua casa hi ha una branca que pesará uns 25-30 kg. que va caure ahir. Els arbres
si no s’esporguen per naturalesa es cauen o se autotalen, i en les pluges, hi ha arbres que són
enormes, quealsevol que puga pasar per la zona de la plaça té un cert perill, el xic que era atleta
paraolímpic veurà que no s’ha talat en 23 anys, estos días que ha hagut tanta pluga, ha netajat els
envellons clavaran porque no tragava de     tanta poquería, hi havien quatre dits d’aigua en tota la
plaça. Hi hagué desaigües que funcionaren i altres que no han funcionat, i quan se preveu que hi
ha una possible gota freda s’ha de vinde i netajar els envellons. Per tant demana una poda.

INTERVENIÓ DE LA PRESIDÈNCIA

Es pren nota i el contacte per a poder contestar en la propera sessió.

INTERVENCIÓ DE JOAN ESTELLÉS ANDRES, ALCALDE DE CARPESA

Es fa un control de plagues en primavera, que van per tots els envellons i fan un control
preventiu. Eixe control no va ser efectiu. Vaig tornar a critar i vingueren als poc dies i el vaig
indicar exactament els carrers on havien aparegut panderoles, vingueren una altra vegada i feren
un segon control. Continuaven havent queixes i vaig tornar a critar i feren un tercer control.
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Preceptiu nomes hi ha un control, a Carpesa se’n han fet tres. Es reactiven, també es de
veres. Jo faig el que està a la meua mà que es que immediatament que tinc una queixa d’un veï,
cridar a control de plagues, localitzar exactament el punt on esta la plaga i els ho passe i despres
es cosa d’ells.

En relació a la poda, es presenten les notes interiors pertinents i on hi ha perill fan la poda i
si no hi ha perill, sembla que hi ha un pla d’execució de poda que es va seguint. Si hi ha un veï
que presenta una queixa, tant de paraula com per correu electrònic, es contesta.

INTERVENCIÓ DE CARMINA BADIA PALANCA.

Que les juntes de districte no siguen només per a millorar les condicions fisiques o
culturals dels pobles sino també per a fomentar la bona convivencia entre veïns i que tots els
partits politics ho facen de manera que no es puga crear ni crispació entre els veïns ni malestar
pequè fomentar la bona convivencia entre els veïns ha de ser primordial per part de tots el partits
politics a l’hora de fer les preguntes i les respostes.

13. (E 1) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 18
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del grup popular sobre
"Grabación vídeo Juntes Municipals Pedanías".

PREGUNTA:

Tenemos entendido que el resto de Juntas Municipales son grabadas en video, sin
embargo, la pasada Junta Municipal de Pedanías Norte no fue grabada.

1.- ¿A qué se debe este hecho?

2.- ¿Tienen acaso menos importancia las Juntas Municipales de las Pedanías que el resto
de Juntas?

RESPUESTA:

NEUS FABREGAS SANTANA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA, ACCIÓ VEÏNAL, TRANSPARÈNCIA, GOVERN OBERT I
AUDITORIA CIUTADANA

Tenemos entendido que el resto de Juntas Municipales son grabadas en vídeo, sin
embargo, la pasada Junta Municipal de Pedanías Norte no fue grabada.

1.-  ¿A qué se debe este hecho?

2.- ¿Tienen acaso menos importancia las Juntas Municipales de las Pedanías que el resto
de Juntas?

RESPUESTAS 1 Y 2.
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Desde el año 2015 se vienen grabando por la Fundació CV Promoció Estratégica
Desenvolupament i innovació urbanística (las Naves) los Consejos de Distrito de las Juntas. La
grabación se efectuaba con los medios propios por la Fundació CV Promoció Estratégica
Desenvolupament i innovació urbanística (las Naves).

            No obstante, dada la carencia de medios personales de la mencionada Fundación,
no se pudo prestar el servicio en los Consejos del mes de julio, no grabando las sesiones en
ninguna de las diez Juntas Municipales de Distrito.

            Para la próxima sesión del 30 de octubre está prevista su grabación, al haberse
adjudicado un contrato, únicamente para que puedan grabarse los Consejos durante el mes de
octubre.

14. (E 2) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 17
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular, relativa
al dispositiu de la Festa de "Tots els Sants".

PREGUNTA:

En breve se realizará la fiesta de “Todos los Santos”. Como es bien sabido, éste es un día
en donde nuestros vecinos acuden a los cementerios, por lo que debe existir un buen dispositivo
que permita a los ciudadanos acceder a los cementerios sin tener que sufrir retenciones en los
accesos a los mismos.

1.- ¿Nos pueden detallar qué plan específico hay para cada uno de los cementerios de las
pedanías norte?

2.- ¿Qué número de efectivos cubrirán dicha festividad en cada una de las pedanías?

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

Se establecerá el dispositivo que se estime oportuno para cubrir las necesidades de los
distintos cementerios de la pedanías norte. 

15. (E 3) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 16
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular relativa
al Cinturó Ciclista en Poble Nou.

PREGUNTA: 
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Nos consta que mediante los presupuestos participativos, se va a realizar el trazado de un
Cinturón Ciclista que pasará por Poble Nou y cuyo objetivo es unir varias pedanías.

1.- ¿Pueden detallarnos por donde va a pasar dicho Cinturón Ciclista?

2.- ¿Se ha tenido que expropiar algún terreno para la construcción del mismo?

3.- ¿Enlazará el citado Cinturón Ciclista con el Anillo Verde Metropolitano? En caso
afirmativo, ¿Por dónde enlazará? En caso negativo ¿Cuáles son los impedimentos que impiden
que ambos anillos acaben estando enlazados?

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

Respuesta ünica:

Lo que se ha votado es la elaboración de un estudio de posible conexión y trazado.

No se pueden contestar a las preguntas hasta la finalización de este estudio.

16. (E 4) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
"Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el Grup Popular relativa al
Discomovil en juliol en Carpesa.

PREGUNTA: 

Para el pasado sábado 14 de Julio había prevista una discomóvil, sufragada por el
Ayuntamiento, para ampliar la fiesta taurina, organizada por las Asociación Cultural El
Carpesano, de Carpesa.

Nos consta que dicha Discomóvil no se realizó, pero que la empresa contratada ha cobrado
por dichos servicios, pese a no haber prestado ninguno, y pese a que se le avisó el día anterior a
dicha celebración para que no acudiera.

1.- ¿No debería el Ayuntamiento haber evitado dicho pago hasta que, en efecto, se
organice dicha Discomóvil?

RESPUESTA:

CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
D'AGRICULTURA, HORTA I POBLES DE VALÈNCIA

UNICA.- És política de l’Alcaldia de Carpesa ajudar a qualsevol associació cívica de
Carpesa que realitze events en benefici del veïnat. En eixa dinàmica l’Associació “Penya Taurina
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El Carpesano” va sol·licitar en el seu dia una ajuda a esta alcaldia, ajuda que se li va concedir per
import de 500€, que destinaren a la realització d’una discomòbil.

És responsabilitat del promotor de l’event, en este cas “Penya Taurina El Carpesano”,
autoritzar el cobrament de la factura, del proveïdor, en este cas,   “Soluciones Musicales
Valenciana S.L.”,  almenys un dia després de realitzat l’acte.

Com que la discomòbil no es va dur a terme, des d’esta Alcaldia es va advertir al promotor,
concretament al President de la Penya Taurina”, de l’anomalia que suposava l’haver autoritzat el
cobrament d’un acte que no s’havia realitzat i que podia haver incurrit en un fraud administratiu.

Des de l’alcaldia li vam indicar que hauria, o bé tornar els diners o realitzar la citada
discomòbil, el més aviat possible.

Estem esperant la seua resposta i cas de que no hi haja resposta, en un temps raonable,
posarem el problema en mans dels servicis jurídics de l’Ajuntament. 

A més, aquest serà un element que es tindrà en compte en els criteris d'adjudicacions en
futures ajudes.

17. (E 5) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular, sobre
Distribució de les partides del pressupost municipal assignat a les Alcaldies Pedànies.

PREGUNTA: 

1.- ¿Nos pueden detallar la distribución del presupuesto municipal asignado a cada una de
las pedanías norte?

2.- ¿Nos pueden citar, en detalle, cada uno de los gastos de los alcaldes pedáneos de las
pedanías norte?

3.- ¿Nos pueden detallar cómo se ha repartido el presupuesto a las distintas asociaciones de
cada una de las pedanías norte?

4.- ¿Qué criterios se han utilizado para el reparto de presupuesto entre las asociaciones?

5.- ¿Se ha quedado alguna asociación fuera del presupuesto? En caso afirmativo, ¿Por qué?

6.- ¿Pueden detallarnos la distribución del presupuesto municipal asignado a cada una de
las pedanías norte para el año 2019?

7.- En caso de que ya exista alguna inversión planificada dentro de estos presupuestos,
¿Pueden detallarnos las mismas?

RESPUESTA:
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CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
D'AGRICULTURA, HORTA I POBLES DE VALÈNCIA

UNICA.- 

Els pressupostos dels pobles de València fins que va entrar l'actual equip govern es
repartien entre els mateixos sense cap lògica.

Per tant, es va decidir entre totes i tots fer un repartiment equitatiu i consensuat. Es va ficar
com a base per als 15 pobles 13.000€ i els diners restants es dividien tenint en compte el nombre
d'habitants de cada poble.

D'esta forma garantíem que els pobles més xicotets con Cases de Bàrcena o Poble Nou,
tenien un mínim de pressupost per a poder fer activitats culturals i esportives. I d'altra banda, els
pobles més grans com Benimàmet o Castellar tenien un pressupost més ampli per a ofertar una
millor programació cultural a un nombros colectiu d'habitants.

Cada alcaldia té els criteris objectius que li permeten aquesta distribució equitativa de les
partides pressupostàries atenent a les característiques i necessitats pròpies de cada poble. Per a
qualsevol informació en la què tinguen interés, es pot consultar als alcaldes i alcaldesses que
gustosament, atendran les seues demandes. 

18. (E 6) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular sobre
asfaltat en Borbotó amb arbre en el centre.

PREGUNTA:

Recientemente se ha asfaltado la Calle Juan Bautista Pastor de Borboto. Se ha respetado la
existencia de un ciprés que crece cerca del centro de dicha vía, pero desde entonces, y ya han
pasado 3 meses, no se ha realizado ninguna actuación que respetando el citado ciprés, aporte
seguridad vial a dicha calle, pues es obvio que un árbol en el centro de la calle puede suponer un
obstáculo vial importante.

1.- ¿Nos pueden detallar cómo se va organizar dicha vía para que el ciprés no suponga un
problema vial y no se produzcan accidentes debido a su situación?

2.- ¿Para cuándo tienen previsto realizar actuaciones en pos de la seguridad vial?

3.- ¿No piensa el Ayuntamiento que esta situación se debería haber resuelto en el mismo
momento en que se está asfaltando la calle, y así no producir situaciones potencialmente
peligrosas?

RESPUESTA:
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GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

Respuesta Única:

Finalizadas las obras de asfaltado y en coordinación con la Alcaldía de Borbotó, se
procedió a señalizar la zona como área peatonal, mediante las correspondientes señales
verticales. Además se colocaron hitos, con banda reflectante, para impedir la circulación rodada y
al mismo tiempo servir de balizamiento. Para facilitar el acceso de los vehículos de emergencia y
servicios, dos de los hitos son abatibles.

Por tanto, la seguridad vial está totalmente garantizada, ya que se trata de una zona
exclusiva para peatones. 

19. (E 7) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular sobre
els Pressupostos Participatius en Benifaraig.

PREGUNTA:

 Según se ha publicado, Benifaraig se ha quedado fuera de los presupuestos participativos
y no va a poder disfrutar de ninguna inversión.

1.- ¿Nos pueden explicar porque Benifaraig se ha quedado fuera en estos presupuestos?

RESPUESTA:

NEUS FABREGAS SANTANA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA, ACCIÓ VEÏNAL, TRANSPARÈNCIA, GOVERN OBERT I
AUDITORIA CIUTADANA

 

Según se ha publicado, Benifaraig se ha quedado fuera de los presupuestos participativos y
no va a poder disfrutar de ninguna inversión.

1.- ¿Nos pueden explicar por qué Benifaraig se ha quedado fuera en estos presupuestos?

Como pueden observar en la web:

https://decidimvlc.valencia.es/presupuestos-participativos-resultados?by_year=2018
Benifaraig tiene tres proyectos seleccionados de 4 propuestas que salieron a votación.   En los
presupuestos participativos nunca ningún distrito o pueblo se queda sin inversiones puesto que la
apuesta de este equipo de gobierno es que toda la ciudadanía pueda decidir sobre proyectos a
realizar en su distrito o pueblo. 
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RESPUESTA:

CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
D'AGRICULTURA, HORTA I POBLES DE VALÈNCIA

Benifaraig no ha quedat fora dels pressuposto participatius. Dels quatre projectes que van
passar la viabilitat tècnica tres han estat aprovats amb els següents resultats:

 

Título Votos Coste 47.621 €

Dotació d'equipament per a l'edifici municipal El Casino 93 36.121 € 11.500 €

20 taules plegables de maleta per a Benifaraig 89 2.500 € 9.000 €

Dotació d'equipament musical per a l'edifici municipal "El Casino" de Benifaraig 34 9.000 € 0 €

 

La informació està publicada al web de Decidim-VLC.

20. (E 8) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular sobre
"Dotación d'elements de la Sala d'Actes i Exposició de Carpesa".

PREGUNTA:

Según se ha publicado, Carpesa va a adquirir diferentes elementos para su sala de actos,
por un importe de 24.850 euros.

1.- ¿Nos pueden detallar en concreto, todos y cada uno de los elementos que se van a
adquirir y su precio de manera individualizada?

RESPUESTA:

CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
D'AGRICULTURA, HORTA I POBLES DE VALÈNCIA

1.- En la recent convocatòria de Decidim VLC, va haver una proposta: Codi de la
proposta:  dotar d’elements a la sala multi-usos de l’alcaldia de Carpesa. (SalaVLC-2018-2208, 
d’actes i exposicions)

La proposta l’han votat els veïns de Carpesa i és una de les propostes guanyadores dels
procés participatiu.
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 La informació detallada, que vosté demana, la pot trobar qualsevol que entre en la WEB,
en DecidimVLC, en l’apartat corresponent a Pobles, haurà de seleccionar Carpesa. 

21. (E 9) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular, relativa
a l'adquisició "Taules Plegables de Maleta" gràcies als pressupostos participatius en Poble
Nou."

PREGUNTA:

  Según se ha publicado, Poble Nou va a adquirir “taules plegables de maleta” por un
importe de 35.938 euros.

1.- ¿No resulta éste un importe excesivo solo para adquirir mesas plegables?

2.- ¿No existía una opción más económica que satisficiera las mismas necesidades pero a
un precio menor?

3.- En caso de que sea una errata en la publicación, ¿Pueden decirnos cuales son las cifras
correctas?

RESPUESTA:

CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
D'AGRICULTURA, HORTA I POBLES DE VALÈNCIA

Sobre la informació que se sol·licita, s'informa que és pública i s'accedeix a la mateixa des
de la  plataforma web decidimvlc.valencia.es. No obstant això, l'informe dels següents imports:

 - Taules: 2.500 €

 - Estudi de viabilitat del circuit ciclista:  5.000 €

 - 28.438 € destinats a compra i provisió de mobiliari inclosos equips informàtics

22. (E 10) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular, relativa
als embornals Camí de Carpesa a Moncada.

PREGUNTA: 

En este Camino, a pocos metros del Camino de Moncada, se encuentran algunos
imbornales completamente tapados por tierra y otros elementos. Esto, constituye sin duda un
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peligro pues en caso de fuertes lluvias, esos imbornales no podrán tragar el agua, y potenciarán
posibles inundaciones

1.- ¿Tiene noticia el Ayuntamiento de estos taponamientos en los imbornales?

2.- Una vez informado, ¿Cuándo piensan actuar para evitar que se produzcan inundaciones
derivadas de este mal estado de conservación de los mismos?

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PER VICTOR PONS ROGER,
EN NOM DEL GRUP POPULAR AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

1.- No s'ha rebut cap avís respecte d'això.Realitzada inspecció s'ha comprovat el correcte
estat de conservació i neteja de tots els embornals excepte en dos casos, que requerixen neteja.

2.- S'ha realitzat la neteja dels mateixos.Estos embornals, com els de tota la Ciutat, es
netegen de forma periòdica.

23. (E 11) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular,
relativa a la poda d'arbres en Camí de Moncada.

PREGUNTA:

A principios de Octubre, sin previo aviso y sin, al parecer, ningún motivo aparente, fueron
podados 7 magníficos árboles que estaban plantados en alcorques en el Camino de Moncada,
esquina con el Camino de Carpesa a Moncada.

1.- ¿A qué responde dicha poda?

2.- ¿Estaban enfermos dichos árboles? Nos consta que están volviendo a brotar.

3.- En uno de los alcorques vacíos se ha quedado un hueco, el cual supone un claro peligro
para los vecinos que andan por esa acera. ¿Piensa el Ayuntamiento arreglar dicho alcorque de
algún modo para que ningún vecino se caiga dentro del mismo?

RESPUESTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 D'OCTUBRE DE 2018 44

1.  S'ha procedit a l'abatiment de sis  en fase de regressió i amb risc evident deAcer negundo
caiguda.

 2. En aquests exemplars arboris s'ha detectat invasió generalitzada de miceli en tronc i
branques dels següents fongs: , , . LaAgrocybe aegerita Ganoderna adspersum Inonotus rickii
invasió en el sistema vascular dels arbres amb fusta blana produeix la fractura de branques i
troncs, havent-se detectat freqüents avisos de branques caigudes. També s'apreciaven branques
seques en la copa afectades per barrinadores de fusta ( ) que ocasionen la caigudaZeuzera pyrina
de branques.

Des de fa quinze anys s'estan revisant i abatent els  en mal estat de tota laAcer negundo
ciutat per ser una espècie no adaptada al clima mediterrani.

  3. S'està realitzant el dessocat dels escocells. En algun cas no s'ha pogut realitzar el
dessocat i l'anul·lació dels escocells per ser necessari que l'empresa EMIVASA talle puntualment
el subministrament d'aigua en estar les arrels de la soca abraçant la canonada que discorre a 50
cm de profunditat dels escocells, per a evitar el trencament de la mateixa; el que impossibilita
conseqüentment la plantació d'arbrat.

24. (E 12) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunte que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular, relativa
a les voreres.

PREGUNTAS:

 En la pasada Junta Municipal de Poblats del Nord, celebrada el pasado 17 de Julio, el
grupo popular presentó una pregunta, la Nº5, con el Asunto “ACERAS” y el expediente de
iniciativa O-89POP-2018-000055-00.

La respuesta que adjuntamos en este mismo escrito, con expediente de respuesta
O-C1507-2018-000294-00, y firmada por Giuseppe Grezzi, fue la que sigue:

«Lamentamos que considere la gestión del Partido Popular durante casi 25 años
perniciosa para su localidad. No dude que estamos haciendo, como todos los vecinos saben, lo

»que está en nuestras manos para subsanarlo

Sin embargo, esta respuesta no contesta, ni de manera general, ni de manera concreta, a las
5 preguntas formuladas, tampoco satisface de ninguna forma la problemática que se plantea, ni
parece aportar soluciones razonables, ni a corto ni a largo plazo, a un obvio y destacado problema
como es la inaccesibilidad de las aceras en la pedanía de Carpesa.

En este acto se le exige a citado representante del Ayuntamiento que conteste con exactitud
a las preguntas formuladas con anterioridad, y que en la medida de lo posible se comprometa a
aportar soluciones a un hecho tan grave como es que existan aceras de 3 metros, siendo las del
otro lado de la calle de 40 cm, algo que sin duda resulta peligroso para todos aquellos vecinos
que, por necesidad, deben transitar por las aceras de 40 cm.



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 D'OCTUBRE DE 2018 45

Para mayor comodidad suya, les adjuntamos la pregunta tal y como fue redactada en su
día:

«En nuestras pedanías, en algunas calles, existe una diferencia en el tamaño de las aceras
a uno y otro lado de la calle, algo que no responde a ninguna lógica y perjudica a los vecinos
que tienen aceras estrechas teniendo enfrente aceras mucho más anchas. En concreto, en las
calles de Carpesa, Cristóbal León y Carmelo Vicent la acera de un lado mide 3 metros de ancho,
pero la del otro de menos de 40 centímetros.

1.- En calles donde sea posible ¿No deberían ser las aceras de las mismas dimensiones a
ambos lados?

2.- ¿A qué responde que tras una nueva ordenación vial no se haya contemplado este
reparto injusto en el tamaño de las aceras?

3.- ¿Por qué el Ayuntamiento está haciendo caso omiso a las varias reclamaciones de
vecinos de la Calle Carmelo Vicent a este respecto, los cuales llevan interponiendo dicha
demanda vía registro de entrada desde el año 2016?

4.- ¿A qué responde tanta lentitud en actuar?

5.- ¿No le parece al Ayuntamiento, con el uso tan magistral que sabe hacer de bolardos
para crear nuevos carriles bici, que con la instalación de tres o cuatro bolardos se podría
solventar la situación, ampliando la acera de 40 cm a, por ejemplo, 100 cm, de una manera
económica, y sobre todo de una manera que fuera segura para los vecinos?

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

Respuesta Única:

La respuesta dada en su momento es adecuada y nos reafirmamos en ella. Es obvio que las
aceras no se hicieron esta legislatura sino hace muchos, muchísimos años, durante los cuales no
se hizo nada para modificar esa circunstancia. Y ahora estamos estudiándolo, lamentablemente
junto a muchísimos otros problemas en toda la ciudad que el anterior gobierno municipal creo o
no solucionó en sus 24 años de mandato. Lamentamos las consecuencias que aquella mala
gestión suponen para las vecinas de toda la ciudad, pero intentaremos que sus efectos sean los
menores posibles.

25. (E 13) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular, relativa
a l'assumpte "Restos pirotècnics en el solar cantó amb c/Reverendo Jose Valero i c/Vicente
Alberó Masià".
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1.  

PREGUNTA:

El pasado 30 de Agosto, como final a las Fiestas Populares de Carpesa, se celebró un
pequeño castillo de fuegos artificiales en el citado solar. Desde entonces, han pasado
prácticamente dos meses, y los restos del citado castillo pirotécnico siguen estando en el centro
de dicho solar.

1.- ¿Tiene pensado el Ayuntamiento realizar alguna acción para limpiar y adecentar dicho
solar?

RESPUESTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

Amb motiu de la celebració de les festes de Carpesa, entre els dies 24 i 30 d’agost, el
Servei de Domini Públic va autoritzar, entre altres activitats, el disparament d’un Castell de
focs artificials. En la pròpia resolució s’indicava l’obligació de la neteja per part de
l’entitat autoritzada.

  Passat el temps sense que es produira la retirada de les restes del castell, s’ha dut a terme
la neteja per part de la contracta de neteja. Es traslladarà al Servei de Domini Públic
l’incompliment de la resolució d’autorització.

26. (E 14) RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Victor Pons Roger, en nom seu i en el del Grup Popular, relativa
a l'assumpte "Solicitud pròrroga per a les subvencions i obres municipals SOM+".

PREGUNTAS:

  La mala planificación en la gestión de las inversiones destinadas a las pedanías ha
originado esta solicitud de prórroga.

1.- ¿Causas por las que se ha solicitado una prórroga para las subvenciones y Obras
Municipales SOM+ ante la Diputación de Valencia?

2.- ¿Plazo de prórroga solicitado y autorizado por la Diputación de Valencia?

3.- ¿Qué medidas de coordinación municipal ha adoptado el Ayuntamiento para que esta
situación no vuelva a producirse?

RESPUESTA:

CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
D'AGRICULTURA, HORTA I POBLES DE VALÈNCIA
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Abans de tot, voldria comentar que l'anterior equip de govern del Grup Popular ni tan sols
es va molestar en contemplar totes estes inversions en la seua programació. Dit açò, passe a
respondre a les seues preguntes:

UNICA.- 

SOM + 2017

- Convocatòria BOP núm. 234 de data 7/12/2017.

- Concessió subvenció BOP núm. 52 de data 14/03/2018.

- Pròrrogues sol·licitades i concedides: 

 o Projecte: 31/05/2018. Presentats tots els projectes abans de la data

 o Execució: 31/01/2020. Executats a la data més del 43% dels projectes, la majoria d'ells
mancant la recepció de l'obra per a estar finalitzats.

SOM 2018/2019

- Convocatòria BOP núm. 38 de data 22/02/2018.

- Concessió subvenció BOP núm. 128 de data 04/07/2018.

- Pròrrogues sol·licitades i concedides: 

 o Projecte: 28/12/2018. Ja s'ha començat a presentar projectes a la Diputació.

 o Execució: 29/11/2019.

Causes:

A causa de la coincidència en la convocatòria de les subvencions SOM +2017, SOM
2018/19 i finalment el IFS 2018 (aprovació de la convocatòria BOP núm. 126 de data
02/07/2018), totes elles en poc més de mig any. 

Amb motiu de donar un marge als diferents Serveis d'aquest Ajuntament per a realitzar els
projectes i les adjudicacions de l'obres objecte d'aquestes subvencions es van demanar totes les
pròrrogues de manera preventiva, per a assegurar-nos que no es perdria la subvenció per
qualsevol circumstància inesperada. 

Aquests serveis (Jardineria, Obres d'Infraestructura, Manteniment d'Infraestructures,
Serveis Centrals Tècnics, Esports, Enllumenat, Cicle Integral i Mobilitat) han compaginat la seua
pròpia activitat amb la realització dels projectes, i l'adjudicació i control de l'execució de les
obres; no necessitant fins hui esgotar el temps de pròrroga en cap cas.
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27. (E 15) RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Moció que presenta Victor Pons Roger, com vocal portaveu del Grup Popular en relació a la
protección de els cernícales de l'Església Santos Abdón i Senent de Carpesa.

Don Victor Pons Roger,  en su calidad de vocal portavoz del Grupo Municipal del Partido
Popular, al amparo de lo dispuesto en el artículo 120 y siguientes del Reglamento Orgánico del
Pleno, presenta la siguiente MOCIÓN:

 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

 

En lo alto del campanario de la citada iglesia, se ha observado un nido de cernícalos que
parece albergar dos ejemplares jóvenes y uno más adulto.

Resulta relevante, que, de manera natural, estos autóctonos halcones hayan querido anidar
en el centro de la pedanía de Carpesa.

Su presencia es, en general, una estupenda noticia, pues estos pequeños halcones erradican
de manera natural y ecológica plagas tan molestas como la de los pequeños roedores. Además de
suponer un atractivo indudable, añaden valor ecológico al ecosistema de nuestra huerta.

Todos estos nidos, y sus habitantes, deben ser cuidados y protegidos.

 

PROPUESTA DE ACUERDO

 

Primera.- Notificar a los servicios municipales que corresponda la existencia de este nido.
Notificar del mismo modo a asociaciones ornitológicas para que se tenga en cuenta su presencia
en la citada población.

Segunda.- Proteger de manera activa el nido para evitar que sea eliminado por causas de
todo tipo.

Tercera.- Crear un registro de nidos similares existentes en la huerta.

Cuarta.- Apadrinamiento de la Peña Taurina El Carpesano.
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Victor Pons vocal titular del grup municipal Popular, del consell de districte de Pobles del
Nord: 

Se preocupa por tres ejemplares de halcones que han anidado en la iglesia de Carpesa
debido a que nadie les ha hecho ningún caso y que porque este cernícalo primilla acaba de salir
de la lista de animales en peligro de extinción y que les parece muy interesante proteger a estos
cernícalos que además son un eliminador natural de plagas.

Alega que se debe proteger su nido debido a que es un ave migratoria y porque no hace su
propio nido sino que utiliza nidos que ya están hechos, debido a lo cual, si en primavera viene y
no está su nido porque lo han tirado, este cernícalo no volverá a anidar aquí.

Propone:

-          Que se haga protección activa de ese nido, que se notifique a la iglesia o a quien sea
para que ese nido no se rompa

-          Que se haga un censo de otros cernícalos que puedan existir en la huerta

-                   Que se notifique a los servicios municipales que tengan en cuenta esto y a las
asociaciones ornitológicas.

Por último, enterados los vecinos de Carpesa que íbamos a proteger a estos cernícalos, la
peña taurina de aquí ha decidido apadrinar de manera simbólica a estos cernícalos. Es una
iniciativa que le parece interesante y que traslada para ver si se aprueban todos los puntos que les
ha trasladado.

 Marisa Epilia Badia, vocal titular del grup municipal ciudadans, del Consell de districte de
Pobles del Nord, fà la seua intervenció:

Todo lo que sea para bien de nuestra ecología y nuestro ecosistema nos parece bien

Carles Verdeguer Molins, vocal suplent del grup municipal compromís, del consell de
districte de Pobles del Nord.

La protecció d’estes espècies ve regulada per l’article 51.1 de la lley 42/2007 de 13 de
desembre de patrimoni natural i la biodiversitat. En conseqüència la competència en matèria de
protecció l’exercís la Generalitat Valenciana i poc podem fer des dels ajuntaments.

Exhorta a la població que moleste el menys possible a estes aus i que quan tornen es
notificarà, en este cas a l’església per a què no molesten les aus.

Es presenta una proposta alternativa consistent en la remissió a la Conselleria
d’Agricultura i Medi Ambient (Direcció General de Medi Natural) tot facilitant les coordenades
del niu, ells ho registren i ja es sap que ahí hi ha local·litzat un niu de estos cernícals.

Es sotmés a votació la proposta alternativa i s'aprova per unanimitat.
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Es sotmés a votació la proposta presentada pel grup municipal popular del Consell de
distrite de Pobles de L'Oest i es rebutja.

 

 

Victor Pons vocal titular del grup municipal Popular, del consell de districte de Pobles del
Nord: 

Se preocupa por tres ejemplares de halcones que han anidado en la iglesia de Carpesa
debido a que nadie les ha hecho ningún caso y que porque este cernícalo primilla acaba de salir
de la lista de animales en peligro de extinción y que les parece muy interesante proteger a estos
cernícalos que además son un eliminador natural de plagas.

Alega que se debe proteger su nido debido a que es un ave migratoria y porque no hace su
propio nido sino que utiliza nidos que ya están hechos, debido a lo cual, si en primavera viene y
no está su nido porque lo han tirado, este cernícalo no volverá a anidar aquí.

Propone:

-          Que se haga protección activa de ese nido, que se notifique a la iglesia o a quien sea
para que ese nido no se rompa

-          Que se haga un censo de otros cernícalos que puedan existir en la huerta

-                   Que se notifique a los servicios municipales que tengan en cuenta esto y a las
asociaciones ornitológicas.

Por último, enterados los vecinos de Carpesa que íbamos a proteger a estos cernícalos, la
peña taurina de aquí ha decidido apadrinar de manera simbólica a estos cernícalos. Es una
iniciativa que le parece interesante y que traslada para ver si se aprueban todos los puntos que les
ha trasladado.

 Marisa Epilia Badia, vocal titular del grup municipal ciudadans, del Consell de districte de
Pobles del Nord, fà la seua intervenció:

Todo lo que sea para bien de nuestra ecología y nuestro ecosistema nos parece bien

Carles Verdeguer Molins, vocal suplent del grup municipal compromís, del consell de
districte de Pobles del Nord.

La protecció d’estes espècies ve regulada per l’article 51.1 de la lley 42/2007 de 13 de
desembre de patrimoni natural i la biodiversitat. En conseqüència la competència en matèria de
protecció l’exercís la Generalitat Valenciana i poc podem fer des dels ajuntaments.

Exhorta a la població que moleste el menys possible a estes aus i que quan tornen es
notificarà, en este cas a l’església per a què no molesten les aus.
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Es presenta una proposta alternativa consistent en la remissió a la Conselleria
d’Agricultura i Medi Ambient (Direcció General de Medi Natural) tot facilitant les coordenades
del niu, ells ho registren i ja es sap que ahí hi ha local·litzat un niu de estos cernícals.

Es sotmés a votació la proposta alternativa i s'aprova per unanimitat.

Es sotmés a votació la proposta presentada pel grup municipal popular del Consell de
distrite de Pobles de L'Oest i es rebutja.

28. (E 16) RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Moció que presenta Victor Pons Roger, com vocal portaveu del Grup Popular, en relació a la
senyalització vial en Pedanies.

Don Victor Pons Roger, con DNI 44.861.911 C, en su calidad de vocal portavoz del Grupo
Municipal del Partido Popular, al amparo de lo dispuesto en el artículo 120 y siguientes del
Reglamento Orgánico del Pleno, presenta la siguiente MOCIÓN:

 

 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

 

Hace ya un tiempo, se cambió la ordenación vial de muchas de nuestras pedanías, sin
embargo, no en todos los casos se ha realizado una correcta señalización de las vías, todo lo cual
produce desconcierto entre los conductores, y en general, provoca situaciones desagradables a
nuestros vecinos.

 

PROPUESTA DE ACUERDO

 

Primera.- Que los efectivos policiales, formados a tal respecto, elaboren un informe sobre
el estado de la señalización vial en todas y cada una de las pedanías norte.

Segunda.- Que en dicho informe se enumere todos y cada uno de los puntos en donde los
efectivos policiales piensen que no se ha procedido de manera correcta a señalizar la presente
ordenación vial.

Tercera.-  Que atendiendo a dicho informe el Ayuntamiento corrija las posibles
deficiencias que puedan existir.
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Victor Pons vocal titular del grup municipal Popular, del consell de districte de Pobles del
Nord: 

Enseña unas fotos de dos calles de Carpesa y preguna al público asistente si tienen claro en
cual se puede girar a la derecha.

Comenta que las DGT dice que las señales más importantes son las perpendiculares a la
marcha y que la señalización no está clara.

Propone que los efectivos policiales vayan por todas las pedanías, que miren como están
las señales y pongan remedio a las que están mal y que los servicios policiales hagan un informe
y sobre ese informe se haga una nueva señalización.

 Marisa Epilia Badia, vocal titular del grup municipal ciudadans, del Consell de districte de
Pobles del Nord, fà la seua intervenció:

Les parece bien y alega que en sesión anterior ya hicieron hincapié en la señalización.

Tamara Martínez López, vocal titular del grup municipal compromís del Consell de
districte de Pobles del Nord, realitza la seua intervenció:

Diu que es centra en el text de la moció que han presentat perquè la moció està basada en
aseveracions que no estàn del tot argumentades, que s’ha entrat molt superficialment en el fons
de la qüestió plantejada i que falta de concreció a l’hora de citar els pobles on s’han realitzat
intervencions en materia de circulació viària i per tant els carrers i zones en que s’han
implementat. No s’ha fet menció per escrit en els textos que a els han arribat ni a una sola de les
deficiències que s’apunten.

Comenta que en estos casos s’han seguit els tràmits necesaris, també la informació prèvia a
la policia local que ha col·laborat en tots el casos en redactar i donar el vist i plau a estos plans
aportant el seu parer. En altres casos s’ha fet una exposició previa al public o s’ha informat a les
associacions veïnals.

Emplaça al vocal del Partido Popular que per a millorar qualsevol disfunció que es puguera
haver ocassionat, a reformular esta moció de cara a pròximes juntes de districte puntualitzant els
punts a estudiar i diagnosticar la problemàtica concreta.

Davant la inconcreció no poden demanar el vot a favor sinó emplarçar-lo a que
diagnostique i parle dels punts concrets.

Victor Pons vocal titular del grup municipal Popular, del consell de districte de Pobles del
Nord: 

Alega que puede pasearse por todas las pedanías identificando todas y cada una de las
señales que están mal puestas pero cree que no es competencia suya, es competencia de las
personas que han cambiado la ordenación vial de este pueblo.
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Josep Duart Tortajada, vocal titular del grup municipal compromís del Consell de districte
de Pobles del Nord, realitza la seua intervenció:

Diu que a Carpesa s’ha fet una rèplica com fos un poble independent, es va exposar al
públic després d’un treball en el qual va participar la policia local, un arquitecte i una comissió de
l’alcaldia aprovat pel Consell veïnal i que tots estigueren d’acord per unanimitat. Es va presentar
i es va exposar al públic per a què tot el públic presentara les seues al·legacions. Ningú va
presentar un al·legació en eixe sentit, per tant, els tècnics estudiaren el tema i així es va establir.

Es sotmés a votació la moció i queda rebutjada per cuatre vots a favor i sis en contra.

29. (E 17) RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta Victor Pons Roger, com vocal portaveu del Grup Popular, sobre eliminació
de plagues en l'Horta Nord.

Don Victor Pons Roger,  en su calidad de vocal portavoz del Grupo Municipal del Partido
Popular, al amparo de lo dispuesto en el artículo 120 y siguientes del Reglamento Orgánico del
P l e n o ,  p r e s e n t a  l a  s i g u i e n t e  M O C I Ó N :
 
E X P O S I C I Ó N  D E  M O T I V O S

Diversos vecinos y agricultores de nuestros municipios nos han trasladado su preocupación al
respecto de la proliferación de dos plagas de distinta naturaleza.
Por un lado, nos trasladan su impresión de que los roedores han aumentado, de manera
g e n e r a l i z a d a ,  p o r  t o d a  l a  h u e r t a .
Por otro lado, no solo los agricultores, sino los vecinos mismos de las pedanías norte han podido
observar como los palomos han aumentado su número de manera considerable. Están
acostumbrándose a anidar en los tejados o terrazas de casas abandonadas o vacías, y empiezan a
ser  una  preocupación constante  de  los  vecinos .
Además, los agricultores, temen que dentro de poco, con la llegada de la recogida de la chufa, los
palomos acudan en bandada a los campos y estropeen sus cosechas.
Actualmente, existe un permiso para que los cazadores puedan abatir palomos los jueves tarde y
los sábados por la mañana, sin embargo, todo indica que este permiso es insuficiente pues salen a
cazar pocos cazadores y los palomos siguen aumentando en número.
 
P R O P U E S T A  D E  A C U E R D O
 
Primera.- Que la sección de control de plagas estudie la situación y la posible intervención para
erradicar los roedores que están proliferando en la huerta.
Segunda.- Que los permisos de caza se amplíen más días, no solo jueves tarde y sábado mañana,
que se añada por ejemplo el  martes o viernes tarde.
Tercera.- Que los permisos de caza se amplíen para que no sean exclusivos a las personas
empadronadas en nuestras pedanías, de tal modo, que se consiga que un número mayor de
cazadores puedan ir al campo a abatir palomos, con el fin de erradicar esta plaga.
Cuarta.- Que en todo caso, el servicio municipal al que le corresponda actúe para erradicar la
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c i t a d a  p l a g a  d e  p a l o m o s .
Quinta.- Que se estudie la introducción de Halcones para ahuyentar los palomos.

REBUJAT

DEBAT

Victor Pons vocal titular del grup Popular, del consell de districte de Pobles del Nord 

Alega que ahora mismo tenemos una plaga de roedores, en el campo sobre todo, y una
plaga de palomos dentro de las pedanías. En muchísimas casas abandonadas y en muchísimos
tejados está lleno de palomos que son una fuente de infecciones debido a que tienen parásitos y
además atraen los coloms profesinales y éstos se pierden. Lo que proponemos es que los
servicios municipales a los que corresponda, actúen en contra de esta plaga de roedores y la de
los palomos y que se amplíen los días de los permisos de caza, que actualmente son los jueves y
sábados por la mañana, y sobre todo que los cazadores de otros pueblos cercanos puedan cazar
como las personas que están empadronadas aquí.

Intervención por parte Marisa Epila Badia vocal titular del grup municipal ciudadans
del consell de districte de Pobles del Nord 

Abogan para que el control de plagas se haga por el servicio de sanidad y de plagas.

Respuesta de  L'Alcaldessa de Poble Nou, Enriqueta Llopis Cuñat, vocal titular del grup
socialista del consell de districte de Pobles del Nord:

Esta moció la vam a desestimar-la.

Remarca que el Consell Agrari ja fa un control integral de plagues tots els anys, que es fan
revisions setmanals o periòdiques i que hi han 60 punts de control repartits en tota l’horta i que si
algú detecta algún nucli de roedors i algún focus en el que están proliferant de manera
extraordinària pot avisar-ho i pot dir-ho al Consell Agrari per mig dels guardes municipals o dels
alcaldes dels pobles igual que el que es va detectar l’any pasar al Racó de l’Anell. Aixó es
repecte a les rates.

Respecte als coloms es possible que a algun lloc s’haja detectat un increment, però en
general no s’ha detectat un increment extraordinari de coloms. Senyala que els permissos per a la
cacera els fan segons les normes de la Conselleria i que hi ha un risc que augmente el nombre de
caçadors, perquè la gent està treballant en el camp i que es dispara prop de les alqueries i dels
grups de llocs de reunió, per tant, el tindre els caçadors controlats es molt important.

Presa la paraula per part la Presidència del Consell de districte.

Dels nuclis de control de rates va dir que:

-          En l’horta de Carpesa hi han 5 punts de control de rates.

-          En l’horta de Massarrojos 1
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-          En l’horta de Poble Nou 21

-          En l’àmbit de Rafalella, Vistabella i Les Cases de Bàrcena 11

-          En l’horta de Benifaraig 1

La guarderia rural fa un control d’este tipus d’animals. Si es localitzara que a algun lloc hi
ha algun nucli d’importància significativa, a qualsevol dels guardes rurals o telefonant
directament a la guarderia, immediatament els guardes passarien a inspeccionar i a valorar la
possiblitat de colocar un control.

Victor Pons vocal titular del grup Popular, del consell de districte de Pobles del Nord 

Nosotros nos referíamos a los palomos, porque aparte de que atraen a los coloms que son
deportivos, yo tengo localizadas muchas casas abandonadas en Carpesa donde hay un exceso de
palomos que se cuentan a cientos en una misma casa y no estamos hablando de cazar, he dicho
que los servicios municipales tomen las medidas que estimen. Pero la plaga de palomos existe y
se puede ver por las tardes bandadas de cientos de palomos.

Presa la paraula per part la Presidència del Consell de districte.

En el cas dels roedors ja tenim el mecanisme i en l’altre cas, nosaltres notifiquem a
Conselleria que és qui te la competència de ampliar o no el dies y el permissos a altres caçadors.
Això no és una competència nostra, si hi ha una demanda, nosaltres la traslladarem on
corresponga. De moment no hi ha una demanda formal o una identificació formal d’on estàn.

VOTACIÓ

És sotmés a votació la moció i queda rebutjada per cuatre vots a favor i sis en contra.

30. (E 18) RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta Victor Pons Roger, com vocal portaveu del Grup Popular, en relació al
regat de Reis en Ajuntaments pedanis.

Don Victor Pons Roger, en su calidad de vocal portavoz del Grupo Municipal del Partido
Popular, al amparo de lo dispuesto en el artículo 120 y siguientes del Reglamento Orgánico del
P l e n o ,  p r e s e n t a  l a  s i g u i e n t e  M O C I Ó N :
 
E X P O S I C I Ó N  D E  M O T I V O S

Como viene siendo habitual, desde hace ya bastantes años, el día 5 de Enero, día de la “Cabalgata
de Reyes”, el Ayuntamiento suele hacer un regalo a los niños de nuestras pedanías.
Para conseguir un consenso con todos los vecinos acerca de qué regalos son los más apropiados
para los niños de nuestras poblaciones, proponemos lo siguiente:
 
P R O P U E S T A  D E  A C U E R D O
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Primera.- Que los distintos alcaldes pedáneos se reúnan con todas y cada una de las asociaciones
de su localidad, para que entre todos, puedan decidir, en función del presupuesto, la edad y la
propia idiosincrasia de los menores, qué tipo de regalos son los más adecuados para ese día.

REBUJAT

 

DEBAT

Victor Pons Roger, vocal polític del grup municipal popular del Consell de districte de
Pobles del Nord:

Alega que el año pasado no se acertó con los regalos de reyes debido a que se regaló un
maletín de un equipo de fútbol del Barça, en concreto del que hay niños que no son de ese
equipo. Los regalos tienen que ser más consensuados y tiene que haber mayor corrección
política.

Propone que los ayuntamientos se reúnan con las asociaciones y que se mire bien qué
regalo se va a hacer y que no sean regalos que puedan herir susceptibilidades.

Marisa Epilia Badía, vocal política del grup municipal ciudadans del Consell de districte de
Pobles del Nord:

Alega que está de acuerdo con lo expuesto por el vocal del Partido Popular pero que hay
que regalar a los niños regalos según su edad sin que tengan ningún tipo de connotaciones
políticas ni de equipos de futbol.

Josep Duart Tortajada, vocal polític del grup municipal compromís del districte de Pobles
del Nord:

El pressupost que tenen els pobles és de 14.000-15.000€ i és per cultura, esports i festes
durant tot l’any. Este pressupost es responsabilitat de l’alcalde o alcaldessa i ha de buscar dos
criteris fonamentals: transparencia i fomentar la participación de les associacions.

Respecte a Carpesa el pressupost es de 500€ aproximadament i per a buscar detalls que no
siguen sexistes i que siguen més igualitaris, de vegades s’atina més i altres menys.

El fons de la teua proposta es que cada alcalde es reunixca en les assocacions per a
determinar una partida de 400-500€

Victor Pons Roger, vocal polític del grup municipal popular del Consell de districte de
Pobles del Nord:

Alega que los regalos tienen que ser políticamente correctos. No duda de la intención de
nadie ni que sea fácil el trabajo.

VOTACIÓ
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Sotmesa a votació la moció no s'aprova al obtindre cuatre vots a favor i sis en contra.

 

  I no havent mes assumptes a tratar s´alça la sessió sent les 20,45 hores,   extenent-se la
present Acta, que firma amb mi la Presidencia, de tot axió com a Secretaria done fe.


